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1. Mötets öppnade: Ordförande hälsar de närvarande välkomna och öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare: Att jämte Ordf. justera dagens protokoll valdes N-E Olsson.  

 

3. Älgjakten, genomgång av första jaktveckan. 

Runemo har klart mindre med älg, man har två kalvar kvar. Grannäs haft tur med jakten 

tycker man, men sett lite älg. Skräddrabo har haft trassligt med påskjutningarna som stört 

jakten, Jaktledaren har också stängt av en jägare en dag som hade vapnet laddat viden 

samling. Mossbo sköt en stor del av tilldelningen en dag, men därefter har jakten sett ut 

som för övriga. Stafsberg klart mindre med älg. För Holma har jakten rullat på men helt 

klart mindre med älg. Som tidigare år är tillgången på kalv ojämn och mycket sämre än 

vanligt, och anledningen är med största sannolikhet det höga rovdjurstryck då dom flesta 

av korna är utan kalv. Samtliga jaktlag fortsätter jakten enligt den tilldelning som lades 

inför jakten. 

Avskjutningen: Redovisas enligt bilaga. 

Påskjutningar: Skräddrabo har skjutit på två kor som man har blod efter och räknat av, 

man har också skjutit på en kalv men som är felfri. Mossbo hade en ko påskjuten som 

sköts på Runemos marker vid kyrktjärn det skapade en del irritation och rädsla av boende 

i området när det sköts ett antal skott där. Man hade också en annan ko påskjuten som 

hittades levade efter tre dager men den fick då kasseras.       

Älgobsen: Tendensen är klart vikande, inom samtliga kolumner.     

Björn obs: 3st. observationer  

Varg obs:  1st. observationer. 

 

4. Övriga frågor: Eventuell Hjortjakt på fridlysningen. Styrelsen undersöker möjligheterna 

till jakt nu, och fram för allt innför framtiden då den har börjat att etablerat sig här inom 

VVOT.     

   

5. Nästa möte: Beslutar inget vid denna tidpunkt, kallelse kommer senare. 

 

6. Avslutning: Ordförande tackar de närvarande och avslutar mötet. 
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